



Verslag van
Dorpsteam Reeuwijk-Brug

Aanwezig
Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Theo Lamers; Barend Tamerus; Sandra van Grieken; Gerke Mulder; Ton Schreuders; Ton van Rijn.
Gemeente B-R: Robin Kersbergen; Nathalie Peppink
Gasten: Anna Vermeulen-Claus, Marieke Claus, Renée Aben, Ton van der Schans.
Agenda-lid: Johan Buurman.

Notulist
Jaco van der Quast

Afwezig
-

Datum
10-07-2025

Ons kenmerk
Verslag d.d. 07-07-2025

K.c.
Archief, aan- en afwezigen.

Onderwerp
Dorpsteamvergadering d.d. 7 juli 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

VERSLAG

Opening en mededelingen

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor de gemeentelijke vertegenwoordiging en de gasten bij deze vergadering.

Ingekomen stukken/e-mails:

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor deze vergadering. Barend heeft twee aanvullende agendapunten voor deze vergadering, ingediend in speciaal hiervoor door hem gemaakt format.

Verslag vorige vergadering d.d. 31 maart 2025

In verband met de volle agenda wordt het verslag niet besproken, maar er zijn geen op- en aanmerkingen volgens afspraak vooraf doorgegeven. Het is daarmee definitief.

De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige vergadering, worden uit de lijst verwijderd.

Acties die tijdens deze vergadering gereed of vervallen worden verklaard, worden doorgestreept en gaan na de eerstvolgende vergadering van de actielijst af.

Gastsprekers

Eke geeft eerst het woord aan de gastsprekers.

Anna Claus-Vermeulen geeft haar mondelinge toelichting op de petitie, namens 631 bewoners, over de actuele verkeerssituatie van de kruising Groen van Prinstererlaan en Raadhuisweg. De petitie wordt aangeboden aan wethouder Robin Kersbergen. Hij belooft deze te zullen doorgeven aan de verantwoordelijke verkeersambtenaren van de gemeente.

Ton van der Schans houdt namens de Stichting Hugo Kotestein een vurig pleidooi voor het behoud van de karakteristieke ophaalbrug in de 's-Gravenbroekseweg. De gemeente staat op het punt deze brug te vervangen door een vaste, betonnen brug. Een online petitie om de nieuwe brug uit te voeren als ophaalbrug is al 618 keer ondertekend. Het dorpsteam gaat akkoord met het voorstel van Barend om een link naar deze petitie (neutraal) te publiceren op haar website. Wethouder Robin Kersbergen benadrukt het grote verschil in kosten tussen een vaste- en ophaalbrug. Een tussenoplossing kan mogelijk worden gevonden in een vaste brug met opbouw zodat deze de uitstraling behoudt van een ophaalbrug. In het Plassengebied zijn daar voorbeelden van. Het eindoordeel over het extra benodigd budget voor een betere uitstraling van de brug in zijn omgeving is aan de gemeenteraad.

Renée Aben (D'66) is op eigen verzoek aanwezig om kennis te nemen van het reilen en zeilen van de dorpssteams. Zij is benieuwd naar of en wat er volgens de dorpssteams kan worden verbeterd aan de samenwerking met de gemeente. Eke licht haar toe wat de wensen zijn van dorpsteam Reeuwijk-Brug. Veel gemeentelijke medewerkers die nieuw zijn of via een bureau aan het werk zijn, kennen de plaatselijke situatie onvoldoende en dat is nog wel eens lastig communiceren.

Veiligheid en verkeer

Het dorpsteam heeft eerder de vraag gesteld bij de voorgenomen reconstructie van de 's-Gravenbroekseweg of de elektrische bovenleidingen door Stedin worden gehandhaafd. Deze bovenleidingen zijn o.a. van belang voor de fauna van het plassegebied (rustpunt voor o.a. zwaluwen) en als waardevol landschapslement en daarmee cultureel erfgoed. Wethouder Robin Kersbergen belooft contact op te nemen met de verantwoordelijke projectleider van de gemeente om te polsen wat de mogelijkheden zijn om de bovenleidingen te handhaven.

Tijdens de eerstkomende dorpsteamvergadering zal het thema verkeerveiligheid hoog op de agenda worden geplaatst. Hierbij zal een aantal gastsprekers worden uitgenodigd.

Duurzaamheid

Dit onderwerp wordt niet behandeld tijdens deze vergadering.

Sociaal Domein en Wonen

Eke heeft met marktmeester Kasper Swinkels gesproken over de mogelijkheid van extra marktkramen op de wekelijkse markt naast winkelcentrum Miereakker. Er wordt geen actief beleid gevoerd door de gemeente om de markt uit te breiden. Het staat ondernemers echter vrij om een nieuwe plek aan te vragen, mits er geen sprake is van reeds bestaand aanbod op de markt. Voor suggesties ter verbetering zal het dorpsteam op de markt een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste, aanvullende marktkramen.

De voorbereidingen voor het feest op 12 juli a.s. betreffende de oplevering van de herinrichting van de Rietveldwoningen buurt zijn nagenoeg gereed. Alle complimenten voor Ton Schreuders die heel veel energie in dit project heeft gestoken. Aan de dorpsteamleden wordt gevraagd tijdig aanwezig te zijn om een handje mee te helpen. Er is een draaiboek opgesteld voor alle hulp en inzet.

Openbare Ruimte

Het dorpsteam Reeuwijk Dorp heeft gebruik gemaakt van haar inspraakrecht om van het bouwproject 'St. Catharina/Achter de Boerderij' geen mandelig gebied te maken.

Het dorpsteam gaat akkoord met het voorstel van Barend om vóór 9 juli (sluiting zienswijze periode) de gemeente te verzoeken om ook het bouwplan Reeuwijkse Poort geen mandelig gebied te maken.

Communicatie

Een speerpunt van het dorpsteam voor 2025 betreft het versterken van ons netwerk in Reeuwijk-Brug. Jaco zal nog een concept communicatiedocument opstellen betreffende het verzoek aan diverse externe partijen om een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam.

Op 30 juni jl. is het dorpsteam bijeengekomen tijdens een extra vergadering met maar één agendapunt: Ons Dorpsteam en de toekomst. Eke heeft een memo gestuurd naar de dorpsteamleden om gedachten en wensen voorafgaand aan de bijeenkomst te kunnen benoemen. De opbrengst van de extra bijeenkomst kan als volgt worden samengevat:

- We blijven de normale procedure voor het samenstellen van de agenda behouden, dus in het vooroverleg tussen vz. en secr. wordt de concept agenda vastgesteld en naar het team en de gemeente gestuurd.
- Mochten er tussen het toesturen van de concept agenda en de vergadering nog agendapunten toegevoegd moeten worden, dan bepalen vz. en secr. of dat relevant is en worden het team en de gemeente in kennis gesteld van dit extra agendapunt.
- Als extra agendapunten worden (summier) aangeleverd in de vorm van de voorgestelde bespreeknotitie/memo. Dit voorkomt een langdurige uitleg staande de vergadering en dan kunnen er tijdens de vergadering inhoudelijke afspraken worden gemaakt..
- Die aangebrachte bespreeknotitie/memo wordt als bijlage bij de agenda verzonden.
- De notulen worden beknopter met (desnoods) een verwijzing naar de ingebrachte bespreeknotitie/memo. het verslag van een vergadering zal meer een besluitenlijst en actiepuntenlijst worden.
- Als iets is afgerond, denk aan de Rietveldstoel en het buurtfeest, bepalen we gezamenlijk dat het al of niet succesvol is verlopen en zal dat besluit/ die conclusie voor onze (jaarlijkse) lijst van (succes-)verhalen worden verwerkt.
- Een Jaarverslag zal t.z.t. op de website komen.

Projecten

Geen bijzonderheden

Rondvraag

Theo: laat weten redelijk tevreden te zijn over de aangepaste kruising van de Randweg Reeuwijk met de Nieuwdorperweg bij zijn gebruik ervan als fietser.

Gerke: vraagt om extra "schrikhekken" op de trottoirs in de Rietveldwoningen buurt vanwege gesignaleerde onveiligheid voor voetgangers door jongeren op fatbikes.

Robin: vraagt of de geplande vergadering van 27 oktober a.s. een week naar achteren kan worden verplaatst in verband met de verkiezingen. Het dorpsteam gaat hiermee akkoord.

Afsluiting

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op **maandag 1 september 2025 om 20.00 uur** in het Huis van Alles

Actielijst

Actienr.	Omschrijving	Door	Status
24-09-03	Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel bij betrokken kunnen worden.	EVH	Gepland
24-11-01	Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman (Nautique)	Gem.	Gepland
25-03-02	Nagaan of bij de benodigde herinrichting van de openbare ruimte voor de fietsenstalling van Reehaven, tevens de door het dorpsteam gewenste fietsverbinding kan worden gerealiseerd tussen de Poelruit en Tormentil.	Gem.	Gereed
25-03-07	Opstellen van een concept e-mail aan partijen uit de lijst contactpersonen met de uitnodiging een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam.	JQU	Loopt
25-05-01	Het dorpsteam vraagt zich af of bij de voorgenomen reconstructie van de 's-Gravenbroekseweg de elektrische bovenleidingen door Stedin worden gehandhaafd.	Gem.	Loopt
25-05-02	Het dorpsteam is benieuwd welke plannen er op basis van de Mobiliteitsvisie zullen worden uitgewerkt en met welk tijdspad.	Gem.	Gepland
25-05-03	Patrick Piket vragen of hij open staat voor suggesties ter verbetering voor de wekelijkse markt bij de Mierenakker. In dat geval zal het dorpsteam een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands.	EVH	Gereed
25-05-04	Contact zoeken met de Boa en wijkagent over "De Hunt" teneinde dit spel in 2026 mogelijk te maken in Reeuwijk-Brug.	EVH	Gepland najaar 2025
25-05-05	Duidelijkheid verkrijgen over wie straks de "eigenaar" wordt van de Rietveldstoel.	TSC/EVH	Loopt
25-05-06	Informatie inwinnen welk RAL-nummer precies de kleuren van Rietveldstoel hebben.	TSC/EVH	Gereed
25-05-07	Bewonersbrief opstellen voor het moment dat de datum van het onthullingsfeestje van de Rietveldstoel is vastgesteld.	EVH / TSC	Gereed
25-05-08	Concreet uitvoeringsplan verstrekken aan het dorpsteam (indien beschikbaar) over de ophoging van de Burg. Bracklaan.	Gem.	Gereed
25-05-10	Verduidelijking geven over de invulling van het door de Rijksoverheid verplichte "Noodsteunpunt" in Reeuwijk-Brug.	Gem.	Gepland
25-05-11	Het dorpsteam vertegenwoordigen bij de geplande bijeenkomst van wethouder Elly de Vries en de dorps- en wijkteams over de onderlinge samenwerking.	EVH/TVR	Gereed
25-07-01	Terugkoppelen op de bewonerspetitie ongewenste verkeerssituatie kruising Groen van Prinstererlaan met Raadhuisweg	Gem.	Gepland
25-07-02	Op onze website een link plaatsen naar de online petitie om de ophaalbrug in de 's-Gravenbroekseweg te behouden.	GMU	Gepland
25-07-03	Terugkoppelen wat de mogelijkheden zijn om de bovenleidingen van Stedin langs de 's-Gravenbroekseweg te handhaven.	Gem.	Gepland

25-07-04	Zienswijze indienen bij de gemeente om het bouwplan Reeuwijkse Poort geen mandelig gebied te laten worden.	BTA	Gepland
25-07-05	In het Huis van Alles vergaderruimte reserveren voor de op verzoek van wethouder Robin Kersbergen verplaatste dorpssteamvergadering	SGR	Gepland
25-07-06	In dat geval zal het dorpssteam een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands.	TLA, EVH	Gepland